
Rada Miejska w Grójcu 

Radni - Sesja 

Protokół nr 73/24 

LXXIII Sesja w dniu 25 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:51 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Jerzy Kasica 

8. Ryszard Krzyżanowski 

9. Anna Lubowiecka 

10. Daniel Marcinkowski 

11. Małgorzata Molenda 

12. Artur Moskal 

13. Weronika Piwarska 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: otwieram 73 Sesję Rady Miejskiej w Grójcu.  

Pan Karol Biedrzycki powitał wszystkich przybyłych uczestników Sesji poinformował o tym, 

że sesja jest nagrywana oraz wskazał miejsce, w którym znajduje się klauzula informacyjna 

po czym sprawdził kworum. 

 

 

Ad. 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Gwiazda 



Pan Przewodniczący: Czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś uwagi ze strony 

Państwa Radnych? Ze strony Pana Burmistrza bardzo proszę. 

Pan Burmistrz: Dzień dobry Państwu. Szanowna Rado do Urzędu Gminy wpłynął wniosek od 

inwestora przy ulicy Wiatracznej o wycofanie tej inwestycji. W związku z tym proszę o 

zdjęcie z porządku obrad uchwały pod literą Ł. 

Pan Karol Biedrzycki: Szanowni Państwo ja chciałbym w to miejsce wprowadzić projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta Grójec. Jeżeli nie ma 

więcej wniosków przechodzimy do głosowania  wniosków. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad uchwały pod literką Ł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie uchwały dot. skargi na Pana Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Jerzy Kasica, 

Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika 

Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Dulemba 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z Sesji: 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki: przechodzimy do  głosowania przyjęcia protokołów z 

sesji z dnia 29 stycznia ,26 lutego i 5 marca 2024r. Czy do  przedstawionych protokołów są 

jakieś uwagi ze strony Państwa Radnych? 

 

Uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcia protokołu z sesji z dnia 29 stycznia 2024r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z sesji z dnia 26 lutego 2024r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 



Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z sesji z dnia 05 marca 2024r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2024. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariola Komorowska 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki: Bardzo proszę, Pani Skarbnik Mariola Komorowska. 

Pani Mariola Komorowska: Dzień dobry Państwu. Nie ma autopoprawek. Projekt został tylko 

uzupełniony o wysokość dochodów i wydatków po zmianach. 

Pani Skarbnik przeczytała projekt uchwały po wprowadzonych zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 



Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/697/24 

 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2024-2036 

 

Pani Mariola Komorowska: W tej uchwale jest tyko jedna drobna zmiana w zakresie 

nazewnictwa. A mianowicie, zadanie które wprowadzamy do budżetu, do wykazu zadań do 

WPF-u było wprowadzone pod nazwą „Renowacja kościoła po wezwaniem Najświętszego 

Serca pana Jezusa w Worowie” -  będzie miało nazwę” Dotacja celowa dla parafii pod 

wezwaniem Najświętszego Serca pana Jezusa w Worowie na renowację kościoła”. To jest 

jedyna zmiana, konsultowana wcześniej z RIO, miała nie mieć w swojej nazwie „dotacja 

celowa” , ale po obradach na kolegium w Warszawie,  pracownicy RIO ustalili, że może być 

użyte sformułowanie dotacja celowa. 

Pani Skarbnik przeczytała projekt uchwały. 

Pytań do uchwały, ze strony radnych nie było 

 Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2024-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/698/24 

 

C zmiany uchwały nr LXIX/665/2023 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia18 grudnia 2023 roku 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariola Komorowska 

Pani Skarbnik przeczytała projekt uchwały. 

Pytań do uchwały, ze strony radnych nie było. 

 



Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LXIX/665/2023 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia18 grudnia 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/699/24 

 

D dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Wiśniewska 

 

Pani Dyrektor ZAPO - Anna Wiśniewska, odczytała projekt uchwały. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały, ze strony radnych nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

dokształcanie i doskonalenie nauczycieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała nr LXXIII/700/24 

 

 

E Programu Osłonowego Gminy i Miasta Grójec „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dagmara Biedrzycka 

Pani Dagmara Biedrzycka w zastępstwie za Panią Dyrektor MGOPS, przedstawiła projekt 

uchwały. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały, ze strony radnych nie było 

 

Głosowano w sprawie: 

Programu Osłonowego Gminy i Miasta Grójec „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/701/24 

 

 

F przystąpienia do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” – dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2024 

 

Pani Dagmara Biedrzycka, przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały, ze strony radnych nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” – dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 



Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/702/24 

 

 

G przystąpienia do realizacji Programu „Asystent Osobisty Osoby z Niepełnosprawnością” – 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 

 

Pani Dagmara Biedrzycka, przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały, ze strony radnych nie było 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do realizacji Programu „Asystent Osobisty Osoby z Niepełnosprawnością” – dla 

Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/703/24 

 

 

H udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Daria Bobrowska-Wachniewska 

 

Pani Daria Bobrowska-Wachniewska, przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały, ze strony radnych nie było. 



 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/704/24 

 

 

 

I miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działki nr 18 położonej w 

Żyrówku 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Iwańczyk 

 Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu nie było pytań  ze strony radnych. 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działki nr 18 położonej w 

Żyrówku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Weronika Piwarska 



NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/705/24. 

 

 

J przystąpienie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Lesie Lesznowolskim i Mirowicach. 

 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu nie było pytań  ze strony radnych 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Lesie Lesznowolskim i Mirowicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/706/24 

 

 

K ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Zdrojowej w Grójcu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Iwańczyk 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu nie było pytań  ze strony radnych 



Głosowano w sprawie: 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Zdrojowej w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz 

Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (3) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXIII/707/24 

 

 

L ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy bez nazwy (symbol planistyczny 

36KDD) w Grójcu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Iwańczyk 

 Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu nie było pytań  ze strony radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy bez nazwy (symbol planistyczny 

36KDL) w Grójcu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 



 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXIII/708/24 

 

 

Ł odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Wiatracznej w Grójcu. 

  ( uchwała została zdjęta z porządku obrad). 

 

Wstawiono skarge Pana Adama Ciasia 

 

Ł Skarga Pana Adama Ciasia na Burmistrza Gminy i Miasta Grójec. 

 Przewodniczący Pan Karol Biedrzycki  odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

rozpatrzenia skargi.  

 

Głosowano w sprawie: 

Skarga A. Ciasia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr LXXIII/709/24 

 

 

M określania lokalnych standardów urbanistycznych na terenie Gminy Grójec 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Iwańczyk 

- Weronika Piwarska 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

- Weronika Piwarska (Ad Vocem) 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

- Dariusz Iwańczyk 

- Karol Biedrzycki (Ad Vocem) 

- Weronika Piwarska (Ad Vocem) 

- Jerzy Antoniewicz 



- Weronika Piwarska (Ad Vocem) 

- Karol Biedrzycki (Ad Vocem) 

- Dariusz Prykiel 

- Jerzy Antoniewicz 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

- Janusz Dulemba 

- Dariusz Iwańczyk 

- Karol Biedrzycki 

- Jarosław Rupiewicz (Ad Vocem) 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Radna Pani Weronika Piwarska: Chciałam spytać , czy ta wersja standardów była z kimś 

konsultowana np. z mieszkańcami, z jakimiś stowarzyszeniami, z kimkolwiek? Czy były 

jakieś spotkania otwarte, czy można było złożyć jakieś wnioski? Czy były jakieś ankiety? 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda: Takie standardy urbanistyczne nie są dobre dla 

deweloperów i dla mieszkańców, którzy są zainteresowani kupnem takiego mieszkania. 

Pierwsze standardy przedstawione przeze mnie, Państwo mieli okazję  zmieniać w 2019r. 

Później zaproszeni na Komisję Infrastruktury deweloperzy  mogli wypowiedzieć się czy takie 

standardy są dla nich dobre. I tak naprawdę, to Państwo Radni jesteście wybrani przez 

mieszkańców i wy decydujecie, czy Grójec ma się rozwijać. Ale jakie zagrożenia to 

niesie, bo np. sieci wodociągowe, sanitarne i sprawa podłączenia tych budynków. O tym się 

nie mówi. Cieszymy się, że będzie więcej mieszkań, ale że nasza oczyszczalnia nie wytrzyma 

takiego obciążenia, to już nikt o tym nie dyskutuje. Te nowe inwestycje wielorodzinne 

powinny powstawać tam gdzie są nowe linie wodociągowe i kanalizacyjne. 

Przewodniczący Karol Biedrzycki: Panie Burmistrzu ale było konkretne pytanie od Pani 

Radnej i prosimy o odpowiedź na to pytanie. 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda: Uważam, że o tym powinno się dyskutować na Komisjach 

RM i jeśli są głosu sprzeciwu, to możemy to wycofać albo poddać analizie lub konsultacjom. 

Natomiast jeśli nie ma sprzeciwu, to nie uważam żeby robić jakąś ankietę i to konsultować. 

Rozmawialiśmy z mieszkańcami. Ogólnie mieszkańcy nie wiedzą czym skutkują takie 

uchwały, bo się tym nie interesują, a Państwo jesteście wybrani do tego byście ich 

reprezentowali. 

Brawa z końca Sali. 

Pani Weronika Piwarska: Ja chciałabym się dowiedzieć, kiedy były takie konsultacje w jakiej 

formie i gdzie? Ja się zgadzam, że takie rzeczy nie powinny być konsultowane z 

deweloperami, bo oni mają w tym swój interes. Natomiast chcę powiedzieć jeszcze o jednej 

rzeczy, że nie ma w tej uchwale mowy o wielu szczegółach np. o przyłączaniu się do sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych, o dostępności szkół i przedszkoli, o placach zabaw, o 

przystankach komunikacyjnych, o skwerach zielonych i o tym gdzie są tzw. centrach 

mieszkaniowe, gdzie te bloki powinny stać blisko siebie. Mowa jest tylko o miejscach 

parkingowych i o wysokości budynków. Ja jestem za przyjęciem uchwały o standardach, ale 

po pierwsze uchwała według mnie jest nie do końca dopracowana, a po drugie jest 

podejmowana w kampanii wyborczej. No nie. Jakoś nie widzę tego. 



Pan Dariusz Gwiazda: Ja jeszcze chcę słowo w sprawie tych przystanków autobusowych. My 

mamy problem, żeby umiejscowić przystanki autobusowe przy każdej lokalizacji. Jeżeli 

chodzi o tereny zielone, to możemy odrębną uchwałą spowodować, że deweloperzy będą 

musieli zbudować plac zabaw, teren zielony, a zresztą ta ustawa po zmianach zobowiązuje  

ich do tego. A nam głównie chodzi o tę wysokość, aby nagle wysokie bloki nie pojawiały się 

przy domach jednorodzinnych, aby była przepustowość komunikacyjna. A najważniejsze jest 

to aby uświadomić deweloperom, że jak będą planowali kolejną inwestycję i będą kupowali 

działki, to wspólnie z urzędem muszą pomyśleć o  wyznaczeniu terenu i wybudowaniu nowej 

szkoły, która zastąpi szkołę nr 3. 

Pan Dariusz Iwańczyk: Ja chciałbym się jeszcze odnieść do wypowiedzi Pani Radnej W. 

Piwarskiej. My tylko w tej uchwale zaostrzamy tylko część standardów ustawowych. 

Natomiast odległość od przystanku, od szkoły, zapewnienie dostępu do szkół i do terenów 

rekreacyjnych, to wszystko zapewnia ustawa. 

Pan Radny Jerzy Antoniewicz: dzisiaj nie możemy się już wycofać, a nowa rada będzie 

musiała przeanalizować kwestie ładu przestrzennego. Myślę też, że powinniśmy zwiększyć 

granice administracyjne miasta. 

Pan Radny Dariusz Prykiel: Jako rani nie potrafiliśmy przez 5 lat tej sprawy załatwić i 

jesteśmy to winni mieszkańcom aby tę uchwałę podjąć. 

Pan Ariel Bienkiewicz zabrał głos w imieniu mieszkańców i przedstawił ich stanowisko. 

Pani Teresa Górska: Ja mam taka prośbę aby Rada pochyliła się nad infrastrukturą drogową. 

A dokładnie poprawić dojazd ze wschodniej części 

Głosowano w sprawie: 

określania lokalnych standardów urbanistycznych na terenie Gminy Grójec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (4) 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Adam Siennicki, Jacek Stolarski 

 

 

 

 

5. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta Grójec o zgłoszonych w 2023r. żądaniach oraz 

wydanych decyzjach w związku ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia 

miejscowego planów zagospodarowania przestrzennego. 

 



 

 

 

6. Informacja na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Grójec. 

 

7. Informacja na temat funkcjonowania Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Grójcu w 2023 roku. 

 

8. Sprawozdaniem z wykonania Gminnego Programu Wspierania Rodziny i Opieki nad 

Dzieckiem w Gminie Grójec w 2023 roku. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres 

 

10. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Weronika Piwarska 

- Weronika Piwarska (Ad Vocem) 

- Weronika Piwarska 

 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jerzy Antoniewicz 

- Dariusz Gwiazda 

- Dariusz Prykiel 

 

 

 

12. Zakończenie Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki: Zamykam  73 posiedzenie sesji Rady Miejskiej, 

dziękuję za uwagę i do zobaczenia po świętach. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

  

 

Przygotował(a): Agnieszka Stolarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


